
Dobrovo, 4.6.2014 

 

5. točka dnevnega reda: INFORMACIJE V ZVEZI S PGD DOBROVO – PRODAJA 

ZEMLJIŠČA IN SLUŽNOST NA ZEMLJIŠČU 

 

OBRAZLOŽITEV: 

 

Predlagatelji izredne seje zahtevamo, da župan in občinska uprava pojasnita, zakaj se je 

občinski svet in posebej ustanovljena komisija ukvarjala s problematiko gasilskega doma. 

Hkrati bi radi dobili informacijo, kako je mogoče, da so predstavniki PGD Dobrovo, ki je 

financiran s strani Občine Brda , v tako kratkem času tako radikalno spremenili svoje mnenje 

in se odločili za prodajo zemljišča po nižji ceni, kot je bila prvotno ponujena in to brez 

seznanitve občinskega sveta. 

 

Zanima nas tudi ali sta bila župan in občinska uprava dejavna in prisotna na pogajanjih 

oziroma kakorkoli drugače udeležena med PGD Dobrovo in g. Igorjem Simčičem in če ja, 

zakaj občinski svet o tem ni bil seznanjen.  

 

 


